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Sije Holwerda heeft het voorzitterschap van Piet Bremer overgenomen. 

 

Tijdens een bijeenkomst van de landelijke patiëntenorganisatie is nadrukkelijk gewezen op 

het belang van vrijwilligers in de zorg. Niet alleen vrijwilligers die meehelpen met de 

activiteiten maar ook die meehelpen in de zorg. Deze tip is doorgegeven.  

 

Het reanimatiebeleid is besproken. In dit nieuwe beleid wordt vooral de cliënt centraal 

gesteld. Als er geen reanimatie mag worden gedaan dan is overleg met de cliënt en een arts 

nodig. Dringend advies is, om bij geen reanimatie, een ketting te dragen waarop dit wordt 

aangegeven. De cliëntenraad is van mening dat een second opinion mogelijk moet zijn als 

cliënt en arts het niet eens zijn.  

 

Het open deuren beleid is besproken. Het is de bedoeling dat er een systeem komt waarbij 

een ieder individueel bepaalde deuren kan openen. Per individu wordt dus bepaald wat wel 

kan en niet kan. De cliëntenraad is ook hier van mening dat een second opinion mogelijk 

moet zijn als de cliënt het er niet mee eens is.   

 

Op bezoek zijn geweest Petra Bakker en Jos van Garderen. Jos komt tijdelijk bij Foswert 

werken als hoofd.  Zijn opdracht is om de organisatie toekomstbestendig te maken.  

Er zijn een aantal actiepunten met Petra besproken: 

*Helaas is er geen ruimte gevonden voor de scootmobielen en blijven deze op plaatsen in de 

gang staan waar voldoende ruimte is. 

*De dames van de activiteiten gaan bekijken of het mogelijk is om iets meer op zaterdag te 

organiseren.   

*Er zijn drempels geplaatst bij alle douches waar het water niet goed afloopt.  

*De veiligheidsbeleving van de cliënten is niet altijd aanwezig. Daarom zal er een A4 met 

informatie worden rondgedeeld. Het is de cliëntenraad wel duidelijk dat Foswert de veiligheid 

wel op orde heeft.  

*Op elke afdeling een huiskamer organiseren is niet mogelijk. Voor de bewoners van de 

Hegewier en de Terpen is het altijd mogelijk om naar kleintje Café, dagopvang of soos te 

gaan. Het is wel de bedoeling om als cliënten zelf aan te geven waar ze naar toe willen. 

*Aan het einde van dit jaar zal glasvezel worden aangelegd zodat er geen schotels meer 

nodig zijn voor de TV. Het sneeuwprobleem is dan opgelost. 

*De bezetting van de keuken is nu weer op orde waardoor de opmerkingen over het eten 

hopelijk over zijn.  

*Er komt een nieuwe broodkar met koelvak met meer keuze mogelijkheden waardoor 

hopelijk de opmerkingen over de vleeswaren opgelost zijn. 

*De wens om meer beestjes in de tuin te krijgen is doorgegeven. 

   

Als cliëntenraad krijgen wij soms ook reacties uit de thuiszorg. Dan kunnen we als 

tussenschakel nuttig zijn. Bij deze dan ook een oproep aan alle cliënten van de thuiszorg om 

op onze E-mail te reageren hoe u de zorg van Interzorg ervaart (zowel positief als negatief). 

Folders van de Cliëntenraad van Interzorg liggen o.a. bij de doctoren in de omgeving in de 

wachtkamer.  
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